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  - Tužna sam što su nam se ovakve poplave desile. Najviše mi je žao dece koja su prošla kroz
ovakvu katastrofu a naročito zbog uslova za život kada se budu vratila svojim kućama. Postoji
velika mogućnost od zaraza kada se voda bude povukla. Žao mi je i životinja koje nisu imale
nikakvu šansu da prežive. Pomažem koliko mogu da svojim doprinosom barem malo ublažim
ovakvu situaciju, volela bi i u budućnosti budemo složni kao narod baš kakvi smo bili ovih dana
kada je to bilo potrebno.  
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